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Abstract (en)
Metallic lid comprising a fragmented (divided) peripheral skirt for leaktight crimping. According to the invention, the central part (12) of the lid, which
is located below the level of the peripheral skirt in which the crimping tabs (17) are defined, comprises projections (20) oriented substantially towards
the middle of the said central part. Preferably, a peripheral groove is also made between the projections and the said skirt. <IMAGE>

Abstract (fr)
Couvercle métallique comportant une jupe périphérique fragmentée pour sertissage étanche. Selon l'invention, la partie centrale (12) du couvercle,
qui est situé en contrebas de la jupe périphérique dans laquelle sont définies les pattes de sertissage (17), comporte des bossages (20) orientés
sensiblement vers le milieu de ladite partie centrale. De préférence, une gorge périphérique est également pratiquée entre les bossages et ladite
jupe.
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